



JABATAN LAUT MALAYSIA WILAYAH UTARA

KENYATAAN TAWARAN PERKHIDMATAN SECARA SISTEM PENGGILIRAN (UNDIAN)

Kontraktor/Syarikat yang berdaftar dengan Kementerian Kewangan Malaysia yang masih sah dan berkuatkuasa dipelawa untuk menyertai pengundian berkenaan :

	Skop Kerja	Kelayakan Kontraktor/Syarikat
1	Kerja-Kerja Penyelenggaraan Galangan (Docking) Kapal Mv Suhail Milik Lembaga Dius Api Jabatan Laut Wilayah Utara	<p>i. Pemegang Sijil Suruhanjaya Syarikat Malaysia (SSM).</p> <p>ii. Pemegang Sijil Akuan Pendaftaran dengan Kementerian Kewangan Malaysia yang mempunyai kod bidang 220701 dan masih sah tempoh lakunya, bagi Kelas D.</p> <p>iii. Terbuka kepada syarikat dari Negeri Pulau Pinang, Perak, Perlis dan Kedah.</p>

SYARAT-SYARAT KELAYAKAN BAGI MENYERTAI ADALAH SEPERTI BERIKUT:

1. Kontraktor/syarikat bertaraf **BUMIPUTERA dan Bukan BUMIPUTERA** layak menyertai kerja-kerja undi ini.
2. Hanya **penama di dalam sijil-sijil** seperti yang disenaraikan **sahaja boleh memohon atau mendaftar dan menghadiri proses undian dan tidak boleh mewakilkan pegawai selain daripada penama** yang dinamakan dalam sijil. **Wakil tidak dibenarkan untuk membuat cabutan pada hari mengundi.**
3. Sila kemukakan sijil asal dan bersama satu (1) salinan bagi semua sijil berkaitan seperti yang disenaraikan.
4. Kontraktor/syarikat yang ingin menyertai kerja-kerja undi ini hendaklah hadir sendiri pada tarikh pendaftaran dengan membawa bersama **Kad Pengenalan** serta **Cop Syarikat**.

BERIKUT MERUPAKAN TARIKH-TARIKH PENTING, UNTUK PERHATIAN:

i. TAKLIMAT SKOP KERJA DAN LAWATAN TAPAK

Tarikh	30 Julai 2024
Masa Pendaftaran	09:30 Pagi
Tempat Pendaftaran	Pejabat Laut Langkawi
Tempat Lawatan Tapak	Pejabat Laut Langkawi

ii. PENGUNDIAN

Tarikh	31 Julai 2024
Masa Pendaftaran	09:30 Pagi
Tempat Pendaftaran	Pejabat Laut Langkawi
Tempat Mengundi	Pejabat Laut Langkawi

BAGI MENGELAKKAN KESESAKAN SEMASA PENDAFTARAN, KONTRAKTOR/SYARIKAT HENDAKLAH HADIR AWAL KE LOKASI YANG DITETAPKAN. SEBARANG PENDAFTARAN LEWAT TIDAK AKAN DILAYAN

Dikeluarkan Oleh :

Bahagian Khidmat Pengurusan

Jabatan Laut Malaysia Wilayah Utara Pulau Pinang. No. Tel : 04 - 6578494